
Bästa mottagare, 

 

Tack för er anmärkning om gatuplanen för gatorna i Norrängen som var framlagd för påseende. 

Tekniska utskottet i Sibbo kommun behandlade godkännandet av gatuplanen för gatorna i Norrängen 

1.6.2021. Även er anmärkning om planen behandlades i samband med ärendet. 

Ni har varit missnöjd med bredden på de gång- och cykelvägarna i Norrskogsvägen, som endast skulle tjäna 

ett litet antal framtida tomter, och såg planen som slöseri med skattepengar i dessa avseenden. Ni såg 

lösningen som ojämlik med andra gator i området som inte har sådana gång- och cykelvägar. Samtidigt 

uttryckte ni er oro för att kommunen senare skulle använda så breda gång- och cykelvägar som en 

motivering för att bygga vidare vägen in i NG8 Nickby gårds centrumområdet. 

Detta område i fråga är ett centralt planeringsområde för Nickbys tillväxt, som kommer att bygga på 

principen att dess infrastruktur är funktionell och att de omgivande områdena beaktas så långt som det är 

möjligt. Även om NG8-planeområdet ännu inte har en giltig plan, är det i alla fall nödvändigt att i framtiden 

bereda sig för någon form av expansion av bostadsområdet, även om dess omfattning och tidpunkt 

fortfarande är osäker i detta skede. Dessutom är breddandet av gatan i efterhand inte ekonomiskt lönsam, 

på grund av omplacering av infrastrukturen och risken för att skada byggnader eller planteringar vid 

tomtens gränser. 

 

Med vänlig hälsning, 

Marjo Bruun 

Kommunteknisk chef 

Sibbo kommun, Enheten Gator och grönområden 


